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Møtereferat 
 

 
Aktivitet: 

 
Styremøte IF Frøy 12.11.2024 

Deltagere: 
 
 
 
 
Fravær:                                  

Morten Forland, Jørn Michalsen, Anne Mette Klokkerud, 
Henriette Angelica Bakkeli Götz, Morten Riis Andersen,  
Petter Tiltnes, Benthe Jordin, Anders Røynås, Thomas Gøtz, 
Espen Hillmann 
 
Petter Farstadvoll 
 
 

 
Dato: 

 
12.11.2024 

Tid og sted Kl 18:30 Skullerud næringspark, Teams møte 
Innkalt ved: Morten Forland 
Referent: Anne Mette Klokkerud 

 
 
 

 
 

Saksliste 
 

Sak: Ansvarlig: Referat: 

Velkommen - godkjenning av 
møtereferat 

Morten 
Forland 

Møtereferat 08.10.2024 godkjent.  
 

Oppdatering fra daglig leder Jørn 
Michalsen 

Styret tar daglig leders oppdatering til orientering. 

Rapport/innspill fra 
Landeveiskomiteen – herunder ”elite” 

Morten Riis 
Andersen/ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Espen 
Hillmann 

Morten R. A:  
Treninger  

Treningene på Zwift er godt i gang og det samme er treningene på 

Skullerud  

  

Color Line Tour  

Har holdt av rom i Kr. Sand og bestilt busstransport.  

Morten planlegger videre og snakker med Jon Henry.  

Planer framover  
Snakke med gruppene for å høre om planer for 2025. Ta initiativ til 
sportslig plan for turgruppene for 2025.  
 

Espen H:   
Lavsesong. Litt aktivitet. Stadig flere som har deltatt på 
akkrediteringskurs på bane. 
  

Rapport/innspill fra Terrengkomiteen 
– herunder ”elite” 

Petter 
Tiltnes/Petter 
Farstadvoll 

Petter T: 
Ikke sesong for terreng gruppen nå. Lav aktivitet - mye CX / Zwift 

og andre ting for gruppene. KIDS har vinter pause. Vi har sett på 

2025 - har ingen 15åringer i aktiv rundbane gruppe i 2025.  En 
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gruppe ivrige pappa'er i kids/ungdom har jobbet litt sammen mot 

strategi helgen og "hvordan få flere med på ritt, fra KIDs alder" - se 

vedlegg.  Gravity har også gjort evaluering av 2024 - se 

vedlegg.  Norgesmester i CX i helgen, morsomt! 

Petter F: 

Rapport/innspill fra Banekomiteen – 
herunder ”elite” 

Espen 
Hillmann 

Espen H:  
10 barne- og ungdomssykler er bestilt. Levering innen 30 dager.  

Rapport/innspill fra markeds-
/sponsorkomiteen 

Jørn 
Michalsen 

IF Frøy har fått ny sponsor, Dekkteam. Beløp er ikke avgjort. 

Rapport/innspill fra materialforvalter Thomas Gøtz Ny bil i rute. Dagens Leasingavtale utløper i 2024. Frøy teltene 
blåste vekke under Norway Cross-helgen og er ødelagte. 
Trenger en liste med sponsorer som skal være med på ny bil.  

Økonomi - Budsjett Anders 
Røynås 

Gjennomgang regnskap/tall pr. 31.10.2024 (oktober måned) 
Vanlig måned med Norway Cross som har påvirket en del positivt. 
Totalt gått noe mer ut enn inn.  

Rapport/innspill fra 
rekrutteringsansvarlig 

Henriette 
Angelica 
Bakkeli Götz 

Totalt er vi nå 833 medlemmer. Av disse er 665 menn, og 168 
kvinner. I fjor på denne tiden hadde vi 785 medlemmer. Det vil si at 
vi har 48 flere medlemmer enn vi hadde på samme tidspunkt i fjor. 
Denne måneden er økningen mindre enn på samme tidspunkt i 
fjor, med ett medlem vs seks i oktober-november   
 
Var på Økern Portal og viste frem klubben. Flere virket interessert i 
å begynne å sykle i klubb, og en møtte faktisk opp på sykkelrittet 
på Grønmo.  
Har også tenkt på et samarbeid med Green Cycling / Sørensen til 
neste år.  
Søke Oslo Idrettskrets om støtte til rekrutteringstiltak.   

Rapport/innspill fra ritt og 
arrangementskomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Status ritt IF Frøy 2025 pr. 12.11.2024 

Norway Cross er gjennomført med suksess. Telt ødelagt av storm 

natt til mandag. Vi jobber mot forsikringsselskap, men teltene bør 

erstattes uansett.  

Arbeid med planlegging av NM bane enkeltdistanser 22. og 24 
november pågår for fullt. Jeg tror vi blir så godt forberedt som 
mulig. Flere klubber stiller funksjonærer. Fra IF Frøy stiller rittleder 
Jørn Michalsen, sekretariatsleder Sidsel Grøndalen, Gunnar 
Sundal, Pål Gulliksen, Pål Olsen og Geir Asbjørn Nilsen. I tillegg har 
Benthe Jordin tatt ansvar for kafe. Der stiller også Marion Nilsen. 
Det blir intensivt arbeid med dette fram mot mesterskapet.  
NM på bane er planlagt å deles mellom Sola og Asker. Neste år 
skal fellesstartene gå i Asker. IF Frøy har søkt dette mesterskapet, 
for å sikre at det kommer dit. Vi ser for oss samarbeid med andre 
klubber som i år.  
Det har vært mye fram og tilbake med hensyn til datoer for ritt 
neste år. Dette er status pr nå:  

- Vi måtte flytte Oslo tredagers fra 9. til 11. mai til 23.-25 
mai fordi Ringerike Grand Prix/Sundvolden Grand Prix er 
flyttet til vår opprinnelige helg. Det til tross for at vi 
planlegger opplegg til Color Line Tour den helgen, hvor 
mange potensielle funksjonærer skal sykle  

- NM terreng er lagt til 14.-15. juni, som vi ønsker.  
- Terrengsykkelrittet legges til mandag 9. juni 2. pinsedag, 

om styre ikke vedtar noe annet 
- Kalascup arrangeres 11 juni 
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- Jokermesterskapet var for lengst fastsatt til 16-
17.  august. Nylig kom NCF med beskjed om at det må 
flyttes til september, på grunn av rokeringer av 
terrengritt. Jørn har hatt mange samtaler med Cato i NCF 
om dette. Nå er NC/UCI-ritt på Lillehammer lagt til den 
helgen. Espen, Petter T, Thomas Liebe, Per Christin Mørk 
og Jørn har diskutert saken grundig, og er kommet til at 
Jokermesterskap landevei vil gi vesentlig lavere 
deltakere. Vi står derfor på å arrangere 16.-17 august. 
Jørn har forfattet brev til NCF om dette, som styret 
inviteres til å godkjenne.  

- Møter og komiteer for de forskjellige rittene må avholdes 
og velges før jul.  

  
Vedtak:  
Styret i IF Frøy vedtar at IF Frøy søker om NM bane fellesstart 
2025.  
 
Vedtak: 
Styret i IF Frøy vedtar at vi holder på 16-17. august som dato for 
Jokermesterskapet 2025, og at klubben sender brev til NCF om 
dette.  

Oppfølgning fra forrige møte: 
 
Strategiseminar 15-16/11 2024 - 
Strategiplan 2025-2029 

 
 
Jørn 
Michalsen 
 

 
 
Strategiseminar 2024: 
Følgende arbeidsfordeling – som gjelder både evaluering og 
utvikling av målene. Der hvor flere er nevnt har den som er nevnt 
først ansvaret for at oppgaven gjøres.  
  
IF Frøys rolle i samfunnet:       Jørn, Morten F og Espen  
  
Sportslig – barn og ungdom:             Petter T, Petter F og Benthe  
Sportslig – elitenivå:     Petter F, Petter T, Henriette, Espen  
Sportslig – velodrom bane:                                               Espen, Jørn  
Sportslig – turgruppene:          Morten RA og Petter T  
Sportslig – Masters: Anne-Mette, Morten RA og Morten F  
Sportslig – Enduro:          Petter T (i samarbeid med Eelco)  
  
Anlegg – tilrettelegging:  Morten, Jørn, Thomas  
Ritt:    Jørn, Thomas, Morten  
Organisasjon:   Jørn, Morten  
Rekruttering:   Henriette, Benthe, Petter T  
Økonomi:    Morten, Espen, Jørn  
  
Ovennevnte diskuterer på styremøtet 12.11, og tre timer fredag 
kveld på Skullerud Park fra 17.00 til 20.00 for å gjøre klart 
dokumentet til lørdag. Selma kommer. Vi avslutter med middag på 
San Pedro klokken 20.00 for de som ønsker det.  
  
Innspillene kan legges inn i powerpointfoiler eller sendes Jørn som 
worlddokumenter,  
 
Inneværende strategiplan ligger her.  
Microsoft Word - Strategiplan for IF Frøy i perioden 2020-
2024.docx  

Innkomne forslag: 
 
Landeveissatsning 2025 
 
 

 
 
Espen 
Hillmann 
 

 
 
Styret hadde besøk av Ketil LaForce og Christian  
 

https://froy.no/wp-content/uploads/2021/06/Strategiplan-for-IF-Froy-i-perioden-2020-2024.pdf
https://froy.no/wp-content/uploads/2021/06/Strategiplan-for-IF-Froy-i-perioden-2020-2024.pdf
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Styrkeprøven AS – Ekstraordinær 
Generalforsamling 18.11.2024 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Treningsavgift Skullerud ungdom 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Rundbaneløype og sykkelanlegg for 
terreng 
 
 
Beste prestasjon og beste 
ungdomsrytter 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jørn 
Michalsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Morten 
Forland 
 
 
 
 
 
 
 
 
Morten 
Forland 
 
 
Jørn 
Michalsen 
 

De la frem resultatet fra tidligere avholdte sonderingsmøte i 
oktober. Inspillene er entydige: Det er et tydelig ønske om at 
klubben skal etablere et elitelag for de mest satsende ryttere i 
klubben, samt videreutvikle juniorgruppen.  
 
Elitelaget bør ha tilsvarende premisser, og dermed være attraktivt 
sammenlignet med de få klubbene i Norge som har hatt dette. 
Satsningen må innfri noen forbehold/premisser som man mener 
trengs. Hvis ikke vil poenget med satsningen i stor grad falle bort.  
 
Styret ser på og behandler innspillet under klubbens 
strategiseminar kommende helg.  

Det gjennomføres ekstarordinær Generalforsamling 18.11.2024 

Forslag til vedtak vedrørende Styrkeprøven AS på styremøte 
12.11.24 ble gjennomgått. 

1: Morten Forland velges som IF Frøys representant på 
ekstraordinær generalforsamling i Styrkeprøven AS mandag 18. 
november. Jørn Michalsen velges som rådgiver for IF Frøy. 

-Med referanse til møteinnkalling til ekstraordinær 
generalforsamling i Styrkeprøven 18.11.2024: 

2: Sak 7: Mandat til gjennomføring av den juridiske prosessen 

Vedtak: Styret i IF Frøy viser til tidligere vedtak i saken gjennom 
vår innkalling til Ekstraordinær generalforsamling 22 april 2023. -
Styret i Styrkeprøven AS må avslutte den rettslige prosessen mot 
Sogn CK ved at Styrkeprøven AS utbetaler skyldige 
startkontingenter til Sogn CK inkludert renter, samt avtaler 
betaling av saksomkostninger. 

3: Sak 8: Emisjon på inntil kr 900 000,- 

Vedtak: Styret i IF Frøy avviser styrets forslag om å gjennomføre 
emisjon. 

4: IF Frøys representanter får fullmakt til å justere forslagene ved 
behov. 

Egenandel Gravity innetrening  
Det er åtte ungdommer fra Gravity som har meldt seg på 
innetrening. Det foreslåes at disse betaler halv pris, dvs 625 kroner. 
 Vi får dekket 1/3 av salleie for disse fra Oslo kommune. Det vil 
utgjøre det samme beløpet som vi mister ved halv treningsavgift.  
 
Vedtak:  
Ungdommer (inkludert junior) betaler halv treningsavgift – 625 
kroner – for innetrening på Skullerud vinteren 2024/2025.  
 
Møte ble avholdt i går. Jørn, Morten, Petter og Petter. Vært i 
dialog med BYM tidligere i år og lagt frem våre planer og løyper.  

Aktuelle utøvere premieres under klubbkvelden. 
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Klubbkveld  Alle Onsdag 27.11.2024 kl. 18.00 – Skullerudstua. Premier ordnes. Pizza 
bestilles av Jørn. 

 

Neste styremøte Tirsd 
03.12.2024 
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